
FORMANDENS BERETNING 
Denne beretning er kort, da det kun er 5 måneder siden sidste beretning. 
Heldigvis ikke pga. Corona, men fordi vi har flyttet vores regnskabs år til 
kalenderåret. 
Vi er mandag den 14. marts 2022, 454 medlemmer. 
Men Corona har alligevel haft indflydelse på aktiviteterne. 
Vi har i vinter været nødt til at flytte foreningsaftnerne og jubilæum festen, til et 
senere tidspunkt. 
Men det er heldigvis forhåbentlig fortid og nu ser vi fremad. 
  
SAMARBEJDE 

Vi har stadigvæk et godt samarbejde med nabojagtforeningerne samt jægerrådet i 
Hillerød kommune. 
Vi har forsat et godt samarbejder med strandjægerne oppe i Hundested omkring 
kutterjagt samt vores jagtpramme.  
Bestyrelsen ser frem til et forsat godt samarbejde. 
Vi har også et rigtigt godt samarbejde med HHK ude på Hanebjerg, og der er 
heldigvis rigtig mange jæger fra Hillerød jagtforening der benytter banen. 
Tak til Bent Behrmann. 
Igennem jægerrådet samarbejder vi med de andre jagtforeninger i kommunen.                   
Tak til Jørgen Jacobsen og Poul Dissing, for det gode arbejde. 
Jørgen fortæller at medlemmer fra Hillerød Jagtforening er yderst aktive i 
jægerrådets aktiviteter. Det drejer sig om Nyjægerjagterne, ræve jagter, gåsejagter, 
og regulerings aktiviteter. 
Vi har også mange aktive medlemmer der bidraget til vores forening igennem div. 
udvalg. 
  
  
HUNDETRÆNING 

Hillerød jagtforening har igen fået et rigtig aktivt hundeudvalg, som vi kan være 
stolte af. Der er en stor tilslutning, hver gang de tilbyder hundetræning hen over 
året.  
Hundeudvalget tilbyder mange forskellige former for hundetræning, det være lige 
fra hvalpe træning – begynder træning og apporterings træning. 
Jeg får mange positive tilbagemeldinger, fra hunde folk der har deltaget i jeres 
hundetræning. 
Tak til Lonni Grønvall – Bent Mariager & Tom Bektved for jeres store arbejde. 
HORNBLÆSERNE 



Hornblæserne har været nødt til at holde en pause, men er heldigvis så småt i gang 
igen. 
Tak til Knud Nørgaard og hans blæsere. 
  
JAGTPRAMME 

Foreningen har to jagtpramme med fuldt udstyr som ligger oppe ved Sølager 
færgen.  
Samarbejdes aftalen gør også, at strandjægerne kan benytte vores pramme. 
Men desværre er der ikke den store interesse fra foreningens medlemmer til denne 
form for jagt. 
  
KLUBHUSET 

Vi har stadigvæk et godt samarbejde med de andre bruger af klubhuset, Hillerød 
lystfisker forening og Brødeskov lokal historisk forening. 
Som i nok har bemærket, har klubhuset købt nye stole, da de gamle ikke kunne 
mere. 
Tak til klubhusudvalget. 
  
HAVJAGT 

Jeg ved at der er flere medlemmer fra Hillerød jagtforening der har benyttet sig at 
tilbuddet, om at komme på kutterjagt, fra Hundested havn. 
Det er også positive tilbagemeldinger jeg får, og vores samarbejde forsætter her i 
2022. 
  
JAGTTEGN SKOLEN 

Vi har også fortsat et godt samarbejde med Ib og Jørgen fra jagttegn skolen. 
Tak til Ib Kammersgaard og Jørgen Westphael, for det store arbejde i laver. 
  
JAGTER 

Hillerød jagtforening kan være stolt over hvor mange forskellige former for jagt og 
regulering vi i samarbejde med jægerrådet tilbyde vores medlemmer. 
Hillerød jagtforening tilbyder igennem jægerrådet nyjæger jagter til de medlemmer 
der inden for de sidste 3 år har bestået jagttegn prøven samt haglskydeprøven, og 
ny jæger riffel jagt med en rutineret jæger. 
 Vi har 2 fuldt udstyret jagtpramme.  
Havjagt i samarbejde med strandjægerne i Hundested. 
Gravjagter. 
Gåsejagter. 
Gravjagt på ræv. 



Og så har vi et reguleringshold, der tager rundt i kommunen og regulerer. 
Traditionen tro får vi også tilbudt pladser på statsskovjagt. 
  
RÆVEHAGL – FACEBOOK - NYHEDSBREV 

Hillerød jagtforening udsender 2 nummer af vores lille lokale jagtblad, Rævehagl. 
Jeg oplever at bladet stadigvæk bliver taget pænt imod. 
Rævehagl ligger også ude hos vores sponserer, der med glæde deler dem ud til 
interesseret jæger. 
Tak til følgende sponserer:  
Gun and country Club. 
Nordsjælland jagt. 
Land og fritid. 
Lyng jagtvåben. 
Disse sponserer også gaver til vores årlige vildtspil, dette samarbejde er vi 
selvfølgelig også taknemlige for. 
  
Vores Facebook side, har 442 medlemmer.  Den vokser stød og roligt og siden har 
haft en fremgang på 134 medlemmer siden sidste generalforsamling. 
Og selvfølgelig vores nyhedsbrev, som Ib Kammersgaard og Michaell Jørgensen 
heldigvis stadigvæk sender ud. 
Tak til Ib og Michaell. 
  
TIL SLUT 

Når jeg tager et helikoptersyn på vores gamle forening, så syntes jeg, det går godt og 
vi har en forening der tilbyder vores medlemmer mange spændende aktiviteter. 
Vi kan godt tillade os at, være stolte af vores forening, som blev 90 år den 7. februar 
2022. 
Bestyrelsen glæder sig til at se jer alle til vores jubilæums fest lørdag den 20. august 
her i klubhuset. 
  
TAK FOR ORDET. 
  
--  
Peter Vinding. 
Formand Hillerød jagtforening 


